
 
 

ACTA PLE NUM. 11/97 
 
 
SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATORIA, EL DIA 27 DE NOVEMBRE DE 1997. 
----------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les vint hores del dia 
vint-i-set de novembre de mil nou-cents noranta-set, es reuneixen a la sala de 
sessions d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria en regla, els membres inte-
grants de l'Ajuntament Ple que a continuació es relacionen, en sessió ordinària 
i primera convocatòria, sota la Presidència del senyor Alcalde, i assistits per 
mi, la Secretària General. 
 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Ramon Salabert Parramon 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramon Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sr.  Antoni Cortada i Valls 
Sra. Mª Isabel Espinosa Fernández 
Sr.  Sergi Fernández Mesa 
Sr.  Ignacio Florez Barrón 
Sr.  Juan Antonio García Díaz 
Sra. Cristina Gasull Martínez 



Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Judith Ibàñez Vives 
Sr.  Miguel López Sánchez 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sra. Gloria Recio Díaz  
Sra. Carmen Romero López 
Sr.  Amador Rosas Outes 
Sr.  Francisco Sánchez Granada 
Sr.  Gabriel Serrano Sánchez 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
Excusa la seva absència 
 
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Lectura i aprovació de l'acta núm.  10/97, corresponent a la 
sessió ordinària del dia 30 d'octubre d'enguany. 
 
 
 Per Secretaria es dóna lectura a l'acta número 10/97, corresponent 
a la sessió ordinària del dia 30 d'octubre d'enguany, la qual és aprovada per 
unanimitat. 
 
 
 2.- Donar compte de l'acord de la Comissió de Govern que a 
continuació s'indica. 



 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes del seu coneixement, 
es dóna lectura de l'acord adoptat per la Comissió de Govern, com a 
conseqüència de la seva urgència, en la sessió que s'especifica, el text literal 
del qual és el següent: 
 
 
 Sessió celebrada el dia 12 de novembre de 1997 
 
PROPOSTA DE L'AREA DE SALUT PUBLICA, SERVEIS SOCIALS I DONA  
 
 - Aprovació del text del conveni de col.laboració i els seus annexos 
I,II, amb el Departament de Justícia de la Generalitat de Catalunya, per a la 
programació, el finançament de Serveis Socials i altres actuacions en matèria 
d'atenció a la infància i l'adolescència. 
 
 
 "Vist el Decret 184/1996 de 7 de juny de supressió, creació i 
reorganització dels departaments de l'Administració de la Generalitat de 
Catalunya, pel qual el Departament de Justícia assumeix les funcions i 
competències fins ara atribuïdes al Departament de Benestar Social en 
matèria d'atenció  a la infància i l'adolescència. 
 
 Vist el conveni subscrit l'any 1996 amb el departament de Justícia 
de la Generalitat de Catalunya per a la programació, el finançament de Serveis 
Socials d'atenció a la infància i l'adolescència. 
 
 Atesa la voluntat de l'Ajuntament de continuar donant un 
tractament integral i coherent a la política de la infància i l'adolescència en el 
marc d'una política de benestar social que sigui instrument per a la promoció 
dels ciutadans, tant d'iniciativa privada com a pública al municipi de Cornellà 
de Llobregat. 
 
 Per tot això aquesta regidora-delegada de Salut Pública Serveis 
Socials i Dona, proposa a la Comissió de Govern de l'Ajuntament l'adopció del 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar el text del conveni de col.laboració i els seus 
annexes I, II entre el Departament de Justícia de la Generalitat de Catalunya i 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat per a la programació, el finançament de 
Serveis Socials i altres actuacions en matèria  d'atenció a la infància i 
l'adolescència, i que s'acompanyan al present acord. 
 
 Segon.- Aprovar la minuta del Conveni que figura inclosa a l'annex 
II. 



 
 Tercer.- Facultar al Sr. José Montilla Aguilera, Alcalde-President de 
l'Ajuntament de Cornellà per a la signatura de tots aquells documents que 
siguin necessaris per a la formalització del present acord.   
 
 Quart.- Donar compte del present Acord a la propera sessió de Ple 
que se celebri." 
 
 
        Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 3.- Ratificar els decrets i resolucions de l'Alcaldia que a 
continuació es relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació, 
es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per l'Alcaldia, com a 
conseqüència de la seva urgència, el text literal dels quals és el següent: 
 
 - Decret núm. 4801/97 de data 6 de novembre 
 
 "Vist l'informe emès pel Departament d'Organització i Recursos 
Humans del qual es desprèn que resta vacant el lloc de treball de Tècnic 
Auxiliar de Comunicació, i de la necessitat de cobrir amb caràcter urgent 
l'esmentada vacant per tal de garantir el normal funcionament del 
departament. 
 
 Atès que al darrer procés selectiu, corresponent a la Oferta Pública 
d'Ocupació de 1.996, hi havia una plaça de Tècnic Superior en Comunicació, a 
on el senyor Daniel Serarols Sánchez va quedar segon en les puntuacions 
finals de l'esmentat procés. 
 
 Atès que el senyor Daniel Serarols Sánchez, reuneix les condicions i 
característiques necessàries per desenvolupar la tasca específica de 
col.laboració en el Gabinet de Premsa, com a Tècnic Auxiliar de Comunicació. 
 
 D'acord amb els articles 59.3 i 97 del Reglament de Personal al 
Servei de les Entitats Locals, relatius a la facultat de nomenar personal interí 
en cas de substitucions de personal amb dret a reserva de plaça, o en supòsits 
de vacants sobrevingudes. 
 
 D'acord, així mateix, amb el que disposa l'article 98 del referit 
Reglament relatiu a la possibilitat de nomenar personal interí per raons 
d'urgència sense observar el tràmit de la convocatòria pública. 
 



 Aquesta Tinència d'Alcaldia de Règim Interior i Governació, fent ús 
de les atribucions que li confereix el Decret número 3336/95, de 27 de juny, 
 

H E    R E S O L T 
 
 Primer.- Declarar raons d'urgència per cobrir interinament el lloc 
de treball de Tècnic de Comunicació en el Departament de Premsa. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació interina del senyor Daniel 
Serarols Sánchez, en qualitat de Tècnic Auxiliar de Comunicació, amb efectes 
del dia 7 de novembre de 1.997 i fins tant no es proveixi la plaça pel sistema 
reglamentari previst o es derogui la designació pels supòsits previstos a 
l'article 24 del Reglament del personal al servei de les entitats locals. 
 
 Tercer.-  Donar compte de la present resolució al Ple Municipal, per 
la seva ratificació. 
 
 Quart.- Publicar la present resolució en el Butlletí Oficial de la 
Província i al Diari Oficial de la Generalitat, de conformitat amb el que es 
preveu, en la normativa assenyalada en la part expositiva de la present 
resolució." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 - Decret núm. 4881/97 de data 10 de novembre 
 
 "Vista la proposta de la Comissió Tècnica de Valoració de Llocs de 
Treball d'aquest Ajuntament, de l'exercici 1997, creada d'acord amb el que 
preveuen els articles 9 ss. de la Normativa de Retribucions i de Provissió de 
Llocs de Treball del personal funcionari d'aquest Ajuntament. 
 
 Atès que els treballs realitzats per l'esmentada Comissió s'han dut a 
terme d'acord amb el que preveu la pròpia normativa. 
 
 Atès que fins el primer trimestre de 1998 no està previst l'aprovació 
del Catalèg anyal amb caràcter general. 
 
 Aquesta Tinència d'Alcaldia de Règim Interior i Governació, fent ús 
de les atribucions que li confereix el Decret de l'Alcaldia 3336/95, de 27 de 
juny, 
 

H A   R E S O L T 
 
 Primer.- Aprovar les modificacions de les denominacions, 
descripcions i valoracions dels llocs de treball que tot seguit s'indiquen, 



proposats per la Comissió de Valoració de Llocs de Treball d'aquest 
Ajuntament de l'exercici 1997: 
 
 
Denominació actual: Inspector de Consum 
Nova denominació: Tècnic Auxiliar de Consum 
Nova descripció del lloc: "Es responsable de les funcions d'informació, 

inspecció, gestió administrativa, i elaboració de 
propostes d'actuació en totes aquelles matèries 
que siguin asignades a l'oficina d'informació al 
consumidor, d'acord amb les instruccions, 
recursos i normes reglades que dintre del marc de 
les competències municipals s'estableixin." 

Nova puntuació: 176 
Nombre de llocs homogenis: 2 
(incorporació de la mateixa descripció al lloc de treball de Tècnic de l'Oficina 
d'Informació al Consumidor) 
 
                                                                                                             
quantia 
                                                                                                                
anyal 
Retribucions al lloc de treball: 
                                    
Sou Base.......................................................................................   1.346.640 
Complement de Destí....................................................................      674.940 
Nivell de C.D. del lloc: 16 
Complement Específic...................................................................      211.886 
Total retribucions al lloc de treball 
en jornada ordinària.....................................................................    2.233.466 
Complement de Productivitat.......................................................       133.786 
 Total retribucions.........................................................    2.367.251 
 
Denominació: Auxiliar de Biblioteca 
Nova descripció del lloc: "Realitza funcions d'informació al públic, localització 

del material propi del centre, tramitació, classificació 
i arxiu del mateix en una Biblioteca Pública, seguint 
les instruccions dels responsables del servei i per les 
normes vigents". 

Nova puntuació: 164 
Nombre de llocs homogenis: 4 
 
                                                                                                           quantia 
                                                                                                              anyal 
Retribucions al lloc de treball: 
                                    
Sou Base.......................................................................................   1.101.108 
Complement de Destí....................................................................      588.000 



Nivell de C.D. del lloc: 14 
Complement Específic...................................................................     289.846 
Total retribucions al lloc de treball 
en jornada ordinària.....................................................................   1.978.954 
Complement de Productivitat.......................................................      133.786 
 Total retribucions........................................................    2.112.740 
 
 
 Segon.- Establir que els efectes de les esmentades modificacions 
siguin l'u de gener de 1997. 
 
 Tercer.- Incorporar les esmentades modificacions en el Catàleg de 
Llocs de Treball d'aquest Ajuntament de 1997. 
 
 Quart.- Comunicar l'esmentada resolució als ocupants dels llocs de 
treball interessats, membres de la Comissió de Valoració de Llocs de Treball 
d'aquest Ajuntament de 1997 i a la Junta de Personal. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA DE REGIM INTERIOR I 
GOVERNACIO 
 
 
 4.- Adjudicació del concurs convocat per aquest Ajuntament, 
per a la prestació del servei de neteja d'escoles i establiments municipals. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient instruït per adjudicar, mitjançant concurs, el servei 
de neteja de Col.legis i Establiments Municipals. 
 
 Atès que durant el període de presentació d'ofertes han presentat 
proposicions les empreses FCC Medio Ambiente, S.A.; Sociedad Anónima de 
Entretenimiento y Limpieza; Selmarsa (neteja mecanitzada) ;i Clece, S.A i 
Neca, S.A les les quals  en l'Acte d'Obertura de Pliques  celebrada el 6 d'oc-
tubre de 1997 davant la Mesa  de Contractació convocada als efectes, varen 
ser  declarades admeses totes les pliques, les quals prèvia subsanació, en el 



termini atorgat, dels defectes materials observats en la documentació aportada 
per  Sociedad Anónima de Entretenimiento y Limpieza, Selmarsa, Clece, S.A. i 
Neca, S.A, varen esser trameses als serveis municipals, competents a fi de què 
informessin d' acord amb els criteris que havien de regir la licitació definits a 
l'article 31 del Plec Tècnic de Condicions aprovat. 
 
 Vist l'informe emès al respecte pel Cap del Departament de Serveis 
assumit íntegrament per la Mesa de Contractació constituïda  a l'efecte, del 
que resulta que l'oferta més avantatjosa per aquest Ajuntament  d'acord amb 
els criteris esmentats, a l'article 31 del Plec de Condicions Tècniques, és la 
formulada per F.C.C. Medio Ambiente, S.A. 
 
 A la vista de l'exposat aquesta Comissió proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Adjudicar a l'Empresa F.C.C. Medio Ambiente, S.A.,  el 
contracte de prestació de servei de neteja de Col.legis i Establiments 
Municipals, per un pressupost total any de 278.601.629,- ptes,  amb estricta 
sujecció a les condicions aprovades en sessió plenària de 24 de juliol de 1997, 
i  a la seva oferta, pel període de quatre anys, comptats a partir de l'1 de febrer 
de 1998. 
 
 Segon.- Fixar la fiança definitiva que haurà de satisfer el 
contractista, de conformitat al Plec de Condicions, en la quantitat de 
12.000.000,- ptas. que haurà d'ingressar el contractista en el termini dels  15 
dies  hàbils següents,  a comptar de  la recepció de la present notificació. De 
no acomplir-se aquest requisit per causes imputables a l'adjudicatari, 
l'Ajuntament declararà resolt el contracte. 
 
 Tercer.- Posar l'expedient instruït a disposició dels altres licitadors 
ofertants als efectes de donar compliment a allò que preveu l'article 89.3, en 
concordança amb l'article 54.2 de la Llei de Règim Jurídic de les 
Administracions Públiques i Procediment Administratiu Comú. 
 
 Quart.- Retornar les fiances provisionals, per un import de 
6.000.000.- ptes. cadascuna als licitadors que s'indiquen a continuació: 
 
 
 .Dipositades davant la Tresoreria Municipal 
 
 S.A. de Entretenimiento y Limpieza 
 Selmarsa (neteja mecanitzada) 
 Clece, S.A. 
 Neca. 
     



 Cinquè.- Facultar al senyor Alcalde en Josep Montilla Aguilera per a 
la firma de quants documents públics i privats fossin necessaris per a 
l'execució dels acords que antecedeixen. 
 
 Sisè.- Notificar el present acord a les empreses licitadores, a 
l'empresa adjudicatària FCC Medi Ambient, S.A., a Obres, Urbanisme, 
Manteniment i Serveis i a la Intervenció Municipal. 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 5.- Rectificar l'acord plenari de data 26 de juny d'enguany, 
mitjançant el qual s'adjudicava la subhasta del subministrament de roba 
de treball pel personal de l'Ajuntament. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "El Ple de l'Ajuntament, en sessió celebrada el dia 26 de juny de 
1997, va adjudicar el contracte de subministrament de roba de treball per al 
personal de l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat, aprovant simultàniament la 
devolució de les garanties provisionals als licitadors que no havien resultat 
adjudicataris. 
 
 Considerant que a la redacció del punt quart de la part dispositiva 
de l'esmentat acord es va incórrer en una errada de transcripció, a l'ometre del 
mateix la devolució de la garantia provisional a l'empresa Balasch, S.C.P., que 
havia participat en la licitació  pel que fa als grups: A, H, I, J, M, N, Ñ i P. 
 
 Per tot això, la Comissió Informativa de Règim Interior i Governació 
proposa a l'Ajuntament Ple, l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Rectificar, de conformitat amb l'article 105.2 de la Llei de 
Règim Jurídic de les Administracions Públiques i Procediment Administratiu 
Comú, l'apartat quart de la part dispositiva de l'acord plenari de data 26 de 
juny de 1997, que va acordar retornar les garanties provisionals, el qual 
quedarà recactat de la següent manera: 
 



 "Quart.- Retornar les garanties provisionals que a continuació es 
relacionen prèvia constitució de les garanties definitives pels adjudicataris de 
cada grup: 
 
Grup  Empresa                                                          Import 
 
A     Pantaleoni Hnos, S.A.                      23.368,- ptes 
B     Pantaleoni Hnos, S.A.                       18.573,-  "   
F     Pantaleoni Hnos, S.A.                       11.770,-  " 
M     Pantaleoni Hnos, S.A.                        6.800,-  " 
N     Pantaleoni Hnos, S.A.                        9.202,-  " 
Ñ     Pantaleoni Hnos, S.A.                        3.515,-  " 
L     Calçats Fernandez, S.L.                      4.942,-  " 
F     Miguel A. Fernandez                         11.770,-  " 
B     Prendas y Articulos de Uniformidad S.A      18.573,-  " 
C     Prendas y Artículos de Uniformidad S.A       2.055,-  " 
F     Prendas y Artículos de Uniformidad S.A      11.770,-  " 
D     Discalprin, S.L.                            15.246,-  " 
E     Discalprin, S.L.                            12.113,-  " 
O     Discalprin, S.L.                             7.920,-  " 
I     Sidertex, S.L.                               8.526,-  " 
M     Sidertex, S.L.                               6.800,-  " 
P     Sidertex, S.L.                              13.760,-  " 
A     Babasch, S.C.P.                             23.368,-  " 
H     Balasch, S.C.P.                             10.820,-  " 
I     Balasch, S.C.P.                              8.526,-  " 
J     Balasch, S.C.P.                             15.390,-  " 
M     Balasch, S.C.P.                              6.800,-  " 
N     Balasch, S.C.P.                              9.202,-  " 
Ñ     Balasch, S.C.P.                              3.515,-  " 
P     Balasch, S.C.P.                             13.760,-  " 
 
 Segon.- Notificar el present acord a la Unitat de Compres, a la 
Intervenció Municipal i a "Balasch, S.C.P."      
 
         
         Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 6.- Aprovació de la revisió del cànon anyal a l'empresa 
concessionària del servei de pompes fúnebres d'aquesta ciutat, per 
variació d'IPC. 
 



 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'escrit presentat per l'Empresa Pompes Fúnebres del Baix 
Llobregat, concessionària dels servei de Pompes Fúnebres en aquesta ciutat, 
en el que sol.licita la revisió del cànon anyal, en base a les variacions 
experimentades en l'IPC corresponent a l'exercici 1996, renunciant, en funció 
de la conjuntura econòmica, a la revisió de les tarifes del servei que han 
d'abonar els usuaris. 
 
 
 Atès que el Ple d'aquest Ajuntament en sessió celebrada el dia 24 de 
novembre de 1994 va aprovar la modificació del règim econòmic de la 
concessió, previst al Plec de Condicions Econòmiques de la mateixa, en 
especial de les clàusules relatives a obligacions econòmiques del 
concessionari, establint que el cànon que el concessionari vindrà obligat a 
satisfer serà revisat anyalment de conformitat amb les variacions 
experimentades per l'IPC de l'exercici anterior. 
 
 Vist que l'increment de l'IPC oficial corresponent a l'exercici de 1996 
ha estat d'un 3,2%. 
 
 A la vista de l'exposat aquesta Comissió Informativa proposa al Ple 
de l'Ajuntament, l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Revisar, per al període de l'1 de gener al 31 de desembre de 
1997, el cànon anyal de la concessió en un 3,2%, de conformitat a l'increment 
experimentat pels index de preus al consum corresponent a l'exercici de 1996,  
deixant-lo establert per aquest exercici de 1997, en la quantitat de 3.336.766.- 
ptes. 
 
 Segon.- Mantenir per a l'esmentat període les actuals tarifes del 
servei que han d'abonar els usuaris del mateix. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord a l'empresa concessionària 
Pompes Fúnebres del Baix Llobregat, al Departament de Serveis Generals i la 
Intervenció Municipal". 
 
 
         Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 



 
         
 7.- Aprovació de la cessió d'ús de la primera planta del col.legi 
públic Roger de Llúria a la Generalitat de Catalunya -Departament de 
Benestar Social-, per la ubicació del "Centre de Formació d'Adults Flora 
Tristàn". 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vista la petició del Departament de Benestar Social de la 
Generalitat de Catalunya, sol.licitant la cessió d'ús de part de  la 1a planta de 
l'Escola d'EGB "Roger de Llúria", situat al carrer Almogàvars d'aquesta ciutat, 
per tal de poder traslladar-hi el Centre de Formació d'Adults Flora Tristan. 
 
 Atès que l'esmentat Centre Escolar està afectat al servei públic de 
l'educació, concretament de l'Ensenyament General Bàsic. 
 
 Atès que segons l'article 54 de la Llei Orgànica 1/1990, de 3 
d'octubre, d'ordenació general del sistema educatiu (LOGSE), l'educació de les 
persones adultes podrà impartir-se en els Centres docents ordinaris. 
 
 Atès que segons la disposició addicional dissetena de l'esmentada 
Llei, aquests edificis no poden destinar-se a altres serveis o finalitats sense 
autorització prèvia de l'Administració educativa corresponent, tot i que donada 
la naturalesa del servei que el Departament de Benestar Social de la 
Generalitat de Catalunya volen establir en la primera planta d'aquesta escola, 
no és necessari procedir a la seva desafectació. 
 
 Aquesta Comissió Informativa de Governació i Règim Interior 
proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C  O  R D  S 
 
 Primer.-  Cedir l'ús de part de  la primera planta del Col.legi d'EGB 
Roger de Llúria al Departament de Benestar Social de la Generalitat de 
Catalunya, per traslladar-hi  el Centre d'Adults "Flora Tristán". 
 
 Segon.- El terreny on es trova edificat l'esmentat Centre, està 
format per tres finques,  la descripció registral de cadasquna es literalment  la 
següent: 
 
 Finca núm. 1- " Pieza de tierra de una superfície de siete mil 
setecientos cuarenta y dos metros cuadrados, equivalentes a doscientos cuatro 
mil novecientos quince palmos cuadrados. Linda al Norte con resto de la finca 
matiz; Sur, con Don Juan Arús Borrás y resto de finca matriz; Este, 
Ayuntamiento; y Oeste, con Don Juan Arús Borrás y resto de finca matiz". 



 
 Es troba inscrita al Registre de la Propietat de l'Hospitalet al tom 
1575, llibre 227, foli 209, finca 21.469, inscripció 1a.  
 
 Finca núm. 2- "Porción de tierra viña, hoy campa, de cabida media 
mojada, equivalente a dos mil cuatrocientos cuarenta y ocho metros, 
veinticinco decímetros cuadrados, lindante al Norte y Oriente con Don Félix 
Dumenjó, hoy INURSA, y al Mediodía y Poniente con Don Francisco Vendrell, 
hoy también INURSA. Por Poniente, hoy, además con más del vendedor". 
 
 Es trova inscrita al Registre de la Propietat de l'Hospitalet  al  tom 
170 llibre 16, foli 134, finca 610 inscripció 7a. 
 
 
 Finca núm. 3- "Pieza de tierra de una superfície de ocho mil 
quinientos metros cuadrados, equivalentes a doscientos veinticuatro mil 
novecientos setenta y ocho palmos cuadrados. Lindante al Norte con finca 
propiedad de Doña Mercedes Prats, hoy Ayuntamiento de Cornellá y por los 
demás vientos con el resto de la finca matriz. 
 
 Es trova inscrita al Registre de la Propietat de l'Hospitalet de 
Llobregat al tom 1461, llibre 207, foli 219, finca 18.978 inscripció 1a. 
 
 Actualment els llinders són els següents: al Nord el carrer 
Almogàvars, a través del pati,  al  Sud el pati de l'escola, a l'Est amb l'edifici 
ocupat per l'escola pública Torre La Miranda a través del pati i a l'oest la plaça 
de Sant Ildefons, a través del pati. 
 
 Tercer.- Comunicar aquest acord a la Delegació Territorial del Baix 
Llobregat del Departament d'Ensenyament de la Generalitat de Catalunya a 
efectes de l'autorització a que fa referència la disposició addicional dissetena 
de la LOGSE, en concordança amb el Decret 112/1994, de 26 de juliol. 
 
 Quart.- Notificar aquest acord a l'Institut Municipal d'educació, així 
com al Departament de Benestar Social de la Generalitat de Catalunya, fent-li 
constar que aquesta cessió queda condicionada a l'obtenció de la corresponent 
autorització per part del Departament d'Ensenyament de l'esmentada 
Administració". 
 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el Regidor del 
Grup Municipal d'IC-EV, senyor Ignacio Florez Barrón, per manifestar que 
aquest centre, creu  que no  es diu Roger de Llúria, contestant sobre això el 
Sr. Balmón, que sí que té aquest nom, el que passa és que al donar la 
informació en la Comissió Informativa corresponent, ell es va equivocar. 
 



 Seguidament intervé novament el Regidor del Grup Municipal d'IC-
EV, senyor Ignacio Florez Barrón, per manifestar que té notícies de què ja s'ha 
posat el mobiliari, per la qual cosa pregunta quins tràmits s'han de fer ara, ja 
que fa temps que haurien d'estar allí, contestant sobre això la Regidora-
Delegada de l'Area d'Ensenyament, senyora Cristina Gasull Martínez, que 
l'Ajuntament no posa cap inconvenient en què s'instal.lin, però el Departament 
de Benestar Social de la Generalitat no vol donar l'ordre de trasllat fins que 
estigui tot autoritzat, afegint a continuació que bàsicament el problema és que 
no els paguen el trasllat, per la qual cosa ho farà l'Ajuntament i els remetrà la 
factura. 
 
 Després d'això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 8.- Aprovació de la contractació, mitjançant concurs pel 
subministrament de carburants amb destinació als vehicles municipals. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient instruït per a la contractació, mitjançant concurs, 
del subministrament de carburants amb destí als vehicles municipals. 
 
 Vistos els informes que figuren a l'expedient emesos pel Cap del 
Departament de Manteniment i Serveis, Cap de la Guàrdia Urbana i la 
Intervenció Municipal. 
 
 La Comissió de Règim Interior i Governació, proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Procedir a la contractació, mitjançant concurs, del 
subministrament de carburants amb destí als vehicles municipals. 
 
 Segon.- Autoritzar la despesa de caràcter plurianual amb aplicació 
als exercicis i pels imports següents: 
 
Exercici 1998    Partida 25 222 2210301   2.500.000.- ptes. 
Exercici 1999    Partida 25 222 2210301   5.000.000.- ptes. 
Exercici 1998    Partida 53 434 2210301   1.000.000.- ptes. 
Exercici 1999    Partida 53 434 2210301   2.000.000.- ptes. 
Exercici 2000    Partida 25 222 2210301   2.500.000.- ptes. 
Exercici 2000    Partida 53 434 2210301   1.000.000.- ptes. 



 
subordinat al crèdit que es consigni en els respectius pressupostos. 
 
 Tercer.- Aprovar el Plec de Clàusules Econòmic-Administratives 
Particulars de l'esmentat contracte.  
 
 Quart.- Convocar Concurs per a l'adjudicació del subministrament 
de carburants amb destí als vehicles municipals de conformitat amb l'article 
181 de la Llei de Contractes de les Administracions Públiques. 
 
 Cinquè.- Donar publicitat a la licitació mitjançant anunci en el 
Butlletí Oficial de la Província". 
 
         
         Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
          
 9.- Aprovació de l'inici de l'expedient de contractació, 
mitjançant concurs, per a la concessió de l'ús privatiu de la via pública, 
mitjançant la instal.lació de casetes per a la venda de productes 
pirotècnics, i el plec de condicions regulador del mateix. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient iniciat a proposta del Departament d'Activitats, per 
a procedir a la contractació mitjançant concurs, de la  concesió administrativa 
de l'ús privatiu de la via pública, mitjançant la instal.lació de casetes per a la 
venda de productes pirotècnics. 
 
 Vist el Plec de Condicions Econòmic-Administratives, Jurídiques  i 
Tècniques redactat a l'efecte. 
 
 Vistos així mateix els informes emesos per la Secretaria General i la 
Intervención General. 
 
 Aquesta Comissió de Régim Interior i Governació proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 



 Primer.- Aprovar el Plec de Condicions Jurídiques, Econòmic-
Administratives i Tècniques que han de regir la  contractació, mitjançant 
concurs, de la concessió administrativa de l'ús privatiu de la via pública 
mitjançant la instal.lació de casetes per a la venda de productes pirotècnics. 
 
 Segon.- Convocar concurs per a l'adjudicació de la concessió, de 
conformitat amb l'article 60.2. del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals. 
 
 Tercer.- Exposar al públic els Plecs de Condicions i així mateix 
donar publicitat a la licitació mitjançant anuncis en el Butlletí Oficial de la 
Província, de conformitat amb allò que dispossa l'article 66 del Reglament de 
Patrimoni dels Ens Locals. 
 
 Quart.- Facultar al senyor Alcalde En Josep Montilla Aguilera, 
perquè pugui procedir a  l'adjudicació de l'esmentada concessió".  
 
         
         Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el Portaveu del 
Grup Municipal de CiU, senyor Antoni Cortada i Valls, per manifestar que al 
plec hi ha una contradicció, ja que per una part se'ls demana una pòlissa de 
responsabilitat civil de quinze milions de pessetes, i en altra part se'ls exigeix 
de cinquanta, contestant sobre això la Secretària General de l'Ajuntament 
senyora Carmen Alonso Higuera, que era un error del plec, que ja ha estat 
corregit. 
 
 Després d'això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA DE PLANIFICACIO, ECONO-
MIA I HISENDA 
 
 
 10.- Aprovació de la modificació del contracte de prèstec núm. 
302.279.070-45,  subscrit amb la Caixa d'Estalvis i Pensions de Barcelona 
per acord del Ple de l'Ajuntament de data 30 de juny de 1994. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'acord  adoptat pel  Ple de l'Ajuntament  en data 30-6-94 pel 
qual es va aprovar una operació de crèdit, per a finançar parcialment les 
inversions de 1994, amb la Caixa d'Estalvis i Pensions de Barcelona, per un 



import de 250.000.000,- Pts. a un tipus d'interès variable del MIBOR 
trimestral més 0,50 de marge. 
 
 Atès que l'actual situació dels mercats financers ha situat els 
marges sobre  MIBOR notablement  per  sota  dels contractats, fent-se 
necessària la seva revisió a la baixa, circumstància que es va notificar a la 
Caixa d'Estalvis i Pensions de Barcelona en data 6-10-97. 
 
 Atès que l'esmentada entitat ha acceptat la sol.licitud formulada, 
proposant la modificació del contracte de prèstec per tal de situar el marge 
sobre MIBOR en 0,25, la qual cosa es considera beneficiosa per a 
l'Ajuntament, per la rebaixa que suposarà sobre els interessos que haurà de 
satisfer. 
 
 El Tinent d'Alcalde de Planificació, Economia i Hisenda, vist 
l'informe favorable de la Comissió Informativa, proposa al Ple de l'Ajuntament 
l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.- Aprovar la modificació del contracte de prèstec de data 30  
de  desembre  de 1994,  número 302.279.070-45, subscrit amb la Caixa 
d'Estalvis i Pensions de Barcelona, per un import de 250.000.000,- pts., 
actualment a tipus variable de MIBOR trimestral més 0,50, consistent en 
rebaixar el marge sobre el MIBOR, establint-lo en 0,25. 
 
 Segon.- Autoritzar per a la documentació de l'esmentada 
modificació, mitjançant la subscripció de l'oportuna clàusula annexa al 
contracte original, al Tinent d'Alcalde de Planificació, Economia i Hisenda. 
 
 Tercer.- Acceptar íntegrament el contingut de la clàusula annexa al 
contracte presentada per la Caixa d'Estalvis i Pensions de Barcelona, 
esmentada en el punt anterior, que s'adjunta". 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Planificació, 
Economia i Hisenda, senyor Ramon Salabert Parramon, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES, 
MANTENIMENT I SERVEIS 
 
 
 Arribant a aquest punt, el Sr. Alcalde fa constar que els punts 11 i 
12 es debatran conjuntament. 



 
 
 Es llegeixen els dictamens de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diuen:  
 
 
 11.- Aprovació inicial de la Modificació puntual del PGM-76 en 
el sector Can Suris. 
 
 "Vist l'expedient incoat per l'aprovació del Pla Especial de Reforma 
Interior de Can Suris. 
 
 
 Vist que l'Ajuntament Ple en data 27 de febrer de 1997 acordà 
exposar al públic, en aplicació de l'article 125 del Reglament de Planejament 
Urbanístic, el Pla Especial de Can Suris. 
 
 Atès que segons l'informe emès per la Cap del Departament Tècnic 
d'Urbanisme i Obres, el Pla Especial Can Suris no coincideix amb el definit pel 
PERI Fontsanta, ja que no comprén tot el sector que queda per desenvolupar i 
incorpora sòls públics d'equipaments i zones verdes corresponents a la 
primera fase del Pla Especial Fontsanta, i que per tant, és necessari tramitar 
una Modificació Puntual del Pla General Metropolità que fagi viable l'aprovació 
i execució del Pla Especial de Reforma Interior Can Suris. 
 
 Atès que els objectius d'aquesta modificació, segons es desprén de 
l'esmentat informe, consisteix en  delimitar el sector de planejament especial 
Can Suris i fixar el paràmentres urbanístics aplicables. 
 
 Atès que l'expedient de Modificació puntual del PGM-76 en el Sector 
Can Suris es tramita conjuntament i com a conseqüència del Pla Especial de 
Can Suris, el qual, d'acord amb el article 125 del Reglament de Planejament 
Urbanístic i 56 del Decret Legislatiu 1/1990, de 12 de juliol, fou sotmès a 
informació pública, per la qual cosa es pot donar per complimentada aquesta 
fase. 
 
 Atès que l'expedient corresponent a la present modificació, redactat 
per l'arquitecte José Antonio Marín Sánchez, d'acord al Decret Legislatiu 
1/1990, de 12 de juliol, està complert tant en la seva part gràfica com escrita, 
segons l'informe emés per la Cap del Departament Tècnic d'Urbanisme i Obres. 
 
 Atesos els informe favorables emesos per l'Assessor Jurídic de l'Area 
d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis. 
 
 Atès el que estableixen els articles 114 del Text Refòs de la Llei del 
Sòl 1/1992, de 26 de juny, 128 i següents del Reglament de Planejament 
Urbanístic de 23 de juny de 1978, pel que fa a l'aprovació inicial de 
planejament, termini d'exposició pública i publicitat de l'aprovació. 



 
 Atès el que disposa l'article 41 del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de 
juliol pel qual s'aprova la Refosa dels textos legals vigents a Catalunya en 
matèria urbanística quant a la suspensió de l'atorgament de llicències amb els 
requisits de l'article 42 i l'advertència de l'article 43 pel que fa als drets 
indemnitzables en la matèria. 
 
 Atès que l'adopció de l'acord present és de competència plenària en 
virtud de la delegació conferida per l'Alcaldia, mitjançant Decret núm. 3404, 
de data 17  de juny de 1996, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la Modificació puntual del Pla General 
Metropolità 1976 al Sector Can Suris de Cornellà de Llobregat. 
 
 Segon.- Suspendre, en tot l'àmbit esmentat i per un termini màxim 
de dos anys, l'atorgament de llicències de parcel.lació de terrenys, d'edificació i 
demolició. 
 
 Tercer.- Ordenar la publicació del present acord en el D.O.G., en el 
B.O.P. i en un dels diaris de major difusió de la Província per un període d'un 
mes, als efectes de què durant aquest termini puguin formular-se les 
al.legacions que s'estimin convenients. 
 
 Quart.- Notificar el present acord al Sr. José Antonio Marín 
Sánchez, en representació de l'empresa municipal E.M.D.U.C.S.A".  
 
 
         
 
 12.- Aprovació inicial del Pla Especial de Reforma Interior Can 
Suris. 
 
 "Vist l'expedient incoat per l'aprovació del Pla Especial de Reforma 
Interior de Can Suris així com l'acord plenari de data 27 de febrer de 1997 
mitjançant el qual s'exposarén al públic, en aplicació de l'article 125 del 
Reglament de Planejament Urbanístic, els Criteris Previs de l'esmentat  Pla. 
 
 Vist que durant el període d'exposició pública s'han presentat un 
escrit d'al.legacions per part del senyor Francisco Gila Cobos, com a President 
de l'Associació de Propietèris del carrer Soler i Cortada, i un informe de la 
Direcció General d'Ordenació del Territori i Urbanisme de la Generalitat de 
Catalunya. 
 
 Atès que de les al.legacions presentades per l'Associació de 
Propietaris del carrer Soler i Cortada, referides a l'àmbit de l'illa número 1 de 



l'expedient de Criteris Previs del Pla Especial Can Suris, així com de la 
proposta alternativa que presenta, només s'hauria de tenir en compte la 
filosofia de la proposta en el sentit de mantenir en part la tipologia del carrer 
Soler i Cortada, de manera que pugui suportar les cessions que el Pla General 
Metropolità imposa, a l'hora que es respecta l'entorn de  Can Suris, segons es 
desprén de l'informe emés en data 26 d'octubre de 1997 per la Cap del 
Departament Tècnic d'Urbanísme i Obres, que s'adjunta, i forma part 
integrant del present acord. 
 
 Atès que segons es despren de l'informe emés per la Direcció 
General d'Ordenació del Territori i Urbanisme és necessari tramitar una 
Modificació Puntual del Pla General Metropolità de 1976 al Sector de Can 
Suris que fagi viable la tramitació del Pla Especial de Reforma Interior del 
mateix àmbit. 
 
 Atès que  l'informe emès al respecte per la Cap del Departament 
Tècnic d'Urbanisme i Obres de data 18 de novembre d'enguany, especifica que 
els objectius generals del Pla Especial fós els mateixos que conformen la 
Modificació Puntual del Pla General Metropolità que es tramita conjuntament. 
 
 Atesos els informe favorables emesos per l'Assessor Jurídic de l'Area 
d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis. 
 
 Atès el que estableixen els articles 114 del Text Refòs de la Llei del 
Sòl 1/1992, de 26 de juny, 128 i següents del Reglament de Planejament 
Urbanístic de 23 de juny de 1978, pel que fa a l'aprovació. 
 
 Atès el que disposa l'article 41 del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de 
juliol pel qual s'aprova la Refosa dels textos legals vigents a Catalunya en 
matèria urbanística quant a la suspensió de l'atorgament de llicències amb els 
requisits de l'article 42 i l'advertència de l'article 43 pel que fa als drets 
indemnitzables en la matèria, i l'aprovació inicial i tràmits posteriors pels 
plans especials. 
 
 Atès que l'adopció de l'acord present és de competència plenària en 
virtud de la delegació conferida per l'Alcaldia, mitjançant Decret núm. 3404, 
de data 17  de juny de 1996, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Estimar parcialment les al.legacions presentades pel 
senyor Francisco Gila Cobos, com a President de l'Associació de Propietaris del 
carrer Soler i Cortada, en el sentit expossat a l'informe  de la Cap del 
Departament Tècnic d'Urbanisme i Obres, que s'adjunta i forma part integrant  
del present acord, i que es tradueix en mantenir el carrer Soler i Cortada com 
a un passatge, reduit al màxim el nombre de parcel.les afectades. 
 



 Segon.- Aprovar inicialment el Pla Especial de Reforma Interior Can 
Suris de Cornellà de Llobregat. 
 
 Tercer.- Suspendre, en tot l'àmbit esmentat i per un termini màxim 
de dos anys, des de la vigència de l'acord de suspensió adoptat per a la 
tramitació dels Criteris Previs del PERI de Can Suris, l'atorgament de llicències 
de parcel.lació, d'edifiació i de demolició, de conformitat al que estableix 
l'article 42.2 del Decret Legislatiu 1/1990, de 12 de juliol. 
 
 Quart.- Ordenar la publicació del present acord en el D.O.G., en el 
B.O.P. i en un dels diaris de major difusió de la província per un període d'un 
mes, als efectes de què durant aquest termini puguin formular-se les 
al.legacions que s'estimin convenients. 
 
 Cinquè.- Notificar el present acord al Sr. José Antonio Marín 
Sánchez, en representació de l'empresa municipal E.M.D.U.C.S.A i al Sr. 
Francisco Gila Cobos, com a President de l'Associació de Propietaris del carrer 
Soler i Cortada". 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut dels punts feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, pren la paraula el 
Regidor del Grup Municipal de CiU, senyor Ramon Blanco Lorenzo, per 
anunciar que el seu grup votarà a favor d'aquestes propostes, ja que es tracta 
de la seva aprovació inicial, fins a saber que pensen els veïns, que sembla ser 
que estan d'acord. 
 
 Després d'això se sotmeten a votació els dictamens, i són aprovats 
per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 13.- Exposició pública dels criteris previs de la Modificació 
puntual del PGM-76 per canvi de qualificacions als solars ocupats pel 
Cinema Titán, Orfeó Catalònia, Patronat Cultural i Recreatiu i parcel.la 
d'equipaments privats del Pla Parcial Fatjó. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient incoat per a la Modificació puntual del Pla General 
Metropolità de 1976 per canvi de qualificació els solars ocupats pel Cinema 
Titan, Orfeó Catalònia, Patronat Cultural i Recreatiu i Parcel.la d'equipaments 
privats (EP) del Pla Parcial Fatjó de Cornellà de Llobregat. 
 
 Atès l'informe emès per la Cap del Departament Tècnic d'Urbanisme 
i Obres, en el sentit que el contingut del document que se sotmet a aprovació 



prèvia de l'article 125 del Reglament de Planejament Urbanístic, té com a 
objectiu la realització d'un intercanvi de qualificacions entre tres solars 
edificats i un altre per a edificar, situats a diferents llocs del casc urbà de 
Cornellà de Llobregat.  
 
 Atès que segons l'esmentat informe, el Pla General Metropolità de 
1976 va atorgar unes qualificacions residencials els solars ocupats per l'Orfeó 
Catalònia, el Patronat Cultural i Recreatiu i el Cinema Titan, qualificacions 
que han quedat desfasades amb el pas del temps, ja que tenen un ús 
d'equipaments, i que el solar sense edificar té assignat l'ús d'equipament 
privat pel Pla Parcial Fatjó. 
 
 Atès que l'intenció de la present modificació puntual del Pla General 
Metropolità és d'assignació de qualificacions conformes a l'ús i, a l'hora, 
possibilitar la construcció d'habitatges. 
 
 Atesos els informes favorables emesos per l'Assessor Jurídic de 
l'Area i per la Cap del Departament Administratiu d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis. 
 
 Atesos els articles 125 del Reglament de Planejament Urbanístic i 
56 del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de juliol, pel qual s'aprova la refosa dels 
textos legals vigents a Catalunya en matèria urbanística, i demés disposicions 
concordants i d'aplicació. 
 
 Atès que l'adopció de l'acord present és de competència plenària en 
virtud de la delegació conferida per l'Alcaldia, mitjançant Decret núm. 3404, 
de data 17 de juny de 1996, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Exposar al públic, en aplicació de l'article 125 del 
Reglament de Planejament Urbanístic, la Modificació del Pla General 
Metropolità de 1976 per canvi de qualificacions els solars ocupats pel Cinema 
Titan, Orfeó Catalònia, Patronat Cultural i Recreatiu i Parcel.la d'equipaments 
privats del Pla Parcial Fatjó de Cornellà de Llobregat.  
 
 Segon.- Suspendre, en tot l'àmbit esmentat i per un termini màxim 
d'un any, l'atorgament de llicències de parcel.lació de terrenys, d'edificació i de 
demolició, de conformitat amb el que disposa l'article 102.1 de la Llei sobre 
Règim del Sòl i Ordenació Urbana, aprovada per Reial Decret Legislatiu 1/92, 
de 26 de juny. 
 
 Tercer.- Ordenar la publicació del present acord en el B.O.P. i en 
un dels diaris de major difusió de la província per un període de trenta dies, 
als efectes de què durant aquest termini puguin formular-se suggeriments i, 



en el seu cas, d'altres alternatives de planejament, per Corporacions, 
Associacions i particulars". 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
         
 
 14.- Aprovació inicial de la Modificació puntual del PGM-76 al 
carrer Granada. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient incoat per a la Modificació puntual del Pla General 
Metropolità de 1976 del carrer Granada de  Cornellà de Llobregat. 
 
 Vist l'acord plenari de data 29 de maig d'exposició pública dels 
criteris previs de l'esmentada modificació, en aplicació de l'article 124 del 
Reglament de Planejament Urbanístic, així com la seva publicació en el B.O.P. 
i en el PERIODICO, per un període de trenta dies.  
 
 Atés que mitjançant escrit de data 14 d'octubre de 1997 s'ha 
presentat una al.legació als criteris de la modificació de referència pel senyor 
Josep M. Miralles i Via, en nom i representació de la Societat General d'Aigües 
de Barcelona, S.A., manifestant que les obres proposades en l'esmentat 
projecte s'ubicaran en el mateix lloc on la SGAB, S.A., disposa de 
canalitzacions de la seva xarxa de distribució d'aigua potable, i que, per tant, 
s'haurien de prendre les mesures per tal de garantir la integritat i 
l'accessibilitat de les canonades. 
 
 Atès que, segons es desprèn de l'informe emès per la Cap del 
Departament Tècnic d'Urbanisme i Obres, la modificació puntual del Pla 
General Metropolità al carrer Granada consisteix en una modificació de 
l'alineació del carrer per fer-la coincidir amb la tanca del Cementiri Municipal, 
i en no tractar-se d'un expedient d'obres no interfereix la xarxa de distribució 
d'aigua potable existent a la zona, i per tant l'al.legació presentada no pot ser 
estimada. 
 
 Atesos els informes favorables emesos per l'Assessor Jurídic de 
l'Area i per la Cap del Departament Administratiu d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis. 
 



 Atesos els articles 114 del Text Refòs de la Llei del Sòl 1/1992, de 
26 de juny; 128 i següents del Reglament de Planejament Urbanístic de 23 de 
juny de 1978; i 55 del Decret Legislatiu 1/90 de 12 de juliol, pel que fa a la 
tramitació de l'expedient. 
 
 Atès el que disposa l'article 41 del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de 
juliol, pel qual s'aprova la refosa dels textos legals a Catalunya en matèria 
urbanística, quant a la suspensió de l'atorgament de llicències, amb els 
requisits establerts a l'article 42 i l'advertència de l'article 43, pel que fa als 
drets indenitzables a la mateixa.  
 
 Atès que l'adopció de l'acord present és de competència plenària en 
virtut de la delegació conferida per l'Alcaldia, mitjançant Decret núm. 3404, de 
data 17 de juny de 1996, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Desestimar les peticions articulades a l'escrit d'al.legacions 
presentat pel senyor Josep M. Miralles i Via, en nom i representació de la 
Societat General d'Aigües de Barcelona, S.A. 
 
 
 Segon.- Aprovar inicialment la Modificació puntual del Pla General 
Metropolità de 1976 al carrer Granada de Cornellà de Llobregat. 
 
 Tercer.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat expedient a informació 
pública mitjançant inserció d'edicte el B.O.P, D.O.G.C. i en un dels diaris de 
major difusió de la província pel període d'un mes, als efectes de què durant 
aquest termini puguin formular-se les al.legacions que s'estimin convenients. 
 
 Quart.- Notificar el present acord els interessats, pel seu 
coneixement i efectes. 
 
 Cinquè.- Suspendre en l'àmbit esmentat, i per un termini màxim 
d'un any, l'atorgament de llicències de parcel.lació d'edificació i de demolició". 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
         
 
 
 



 15.- Aprovació provisional de la modificació puntual del PGM-76 
al carrer Progrés/carretera del Mig i avinguda Salvador Allende/Segon 
Cinturó. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient incoat per a la Modificació puntual del Pla General 
Metropolità 1976 als carrers Progrés/Ctra. del Mig i Avda. Salvador Allende 
/Segon Cinturó de Cornellà de Llobregat. 
 
 Vist l'acord plenari de data 24 de juliol  de 1997 d'aprovació inicial 
de l'esmentada Modificació així com la seva publicació en el B.O.P., D.O.G.i en 
el Periódico, per un període d'un mes, sense que durant aquest termini s'hagin 
produït al.legacions. 
 
 Atesos els informes emesos per la Secretària General i per la Cap 
del Departament Administratiu d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis. 
 
 Atesos els articles 55 i 59 del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de juliol 
pel qual s'aprova la refosa del textos legals vigents a Catalunya, en matèria 
urbanistística. 
 
 Atesos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada per l'article 4 del Reial Decret 
Legislatiu 5/96, de 7 de juny, de mesures liberalitzadores en matèria de sòl i 
col.legis professionals, i els articles 50.2.c) i 112.3.k) de la Llei Municipal i de 
Règim Local 8/87, de 15 d'abril, relatius a les competències atribuïdes al Ple 
de la Corporació Local. 
 
 Atès que l'adopció de l'acord present és de competència plenària en 
virtut de la delegació conferida per l'Alcaldia, mitjançant Decret núm. 3404, de 
data 17 de juny de 1996, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar provisionalment la  Modificació puntual del PGM-
76 als carrers Progrés/Ctra. del Mig i Avda. Salvador Allende /Segon Cinturó 
de Cornellà de Llobregat.  
 
 Segon.- Ordenar la remissió de l'esmentat expedient adminitrastiu, 
juntament amb la documentació tècnica aprovada, al Conseller de Política 
Territorial i Obres Públiques de la Generalitat de Catalunya, a efectes de la 
seva aprovació definitiva. 
 



 Tercer.- Notificar el present acord els interessats, pel seu 
coneixement i efectes". 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
         
 
 16.- Aprovació inicial del Pla Especial per l'agrupació 
d'empreses a la parcel.la industrial situada al carrer Olivar, núm. 6, 
redactat per iniciativa privada a instància de la Societat Lion Building, 
S.L. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient del Pla Especial per l'agrupació d'empreses a la 
parcel.la industrial situada al carrer Olivar, núm. 6, de Cornellà de Llobregat, 
redactat per iniciativa privada a instància de la Societat Lion Building, S.L. 
 
 Vist l'informe emès per la Cap del Departament Tècnic d'Urbanisme 
i Obres, segons el qual l'àmbit del Pla Especial és una parcel.la de dos mil set-
cents vuitanta-dos metres quadrats de superfície, situada en sòl urbà i 
qualificada pel Pla General Metropolità de 1976 com a zona industrial (clau 
22a). 
 
 Atès que segons l'esmentat informe l'expedient de referència està 
redactat d'acord a les determinacions del Pla General Metropolità, en especial 
pel que fa als articles 129.4 i 129.5, i al Decret 1/1990, pel qual s'aprova la 
refosa dels textos legals vigents a Catalunya en matèria urbanística, i que està 
complert tant en la seva part gràfica com escrita. 
 
 Atesos els informes favorables emesos per l'Assessor Jurídic de 
l'Area i per la Cap del Departament Administratiu d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis. 
 
 Atesos els articles 129.4, 129.5 i 350.4 de les Normes Urbanístiques 
del Pla General Metroplità, i articles 41 i 60 del Decret Legislatiu 1/90, de 12 
de juliol, pel qual s'aprova la refosa dels textos legals vigents a Catalunya en 
matèria urbanística, i demés disposicions concordants i d'aplicació. 
 
 Atès que l'adopció de l'acord present és de competència plenària en 
virtut de la delegació conferida per l'Alcaldia, mitjançant Decret núm. 3404, de 



data 17 de juny de 1996, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar inicialment el Pla Especial per l'agrupació 
d'empreses a la parcel.la industrial situada al carrer Olivar, núm. 6, de 
Cornellà de LLobregat, que cubreix una superfície de dos mil set-cents 
vuitanta-dos metres quadrats, redactat per iniciativa privada a instància de la 
Societat Lion Building, S.L. 
 
 Segon.- Suspendre, en l'àmbit esmentat l'atorgament de llicències 
de parcel.lació, d'edificació i de demolició, durant un termini màxim de dos 
anys, extingint-se l'esmentada suspensió, en tot cas, amb l'aprovació definitiva 
del Pla, de conformitat amb el que disposen els articles 41 i 42 del Decret 
Legislatiu 1/90, de 12 de juliol, pel qual s'aprova la refosa dels textos legals 
vigents a Catalunya en matèria urbanística. 
 
 Tercer.- Sotmetre els present acords a informació pública 
mitjançant publicació en el B.O.P., en D.O.G.C. i en un dels diaris de major 
difusió de la província, per un període d'un mes, havent-se de remetre els 
corresponents edictes en el termini màxim dels deu dies següents a l'adopció 
del present acord, de conformitat al que estableix l'article 60 del Decret 
Legislatiu 1/90. 
 
 Quart.- Notificar els presents acords als interessats, pel seu 
coneixement i efectes". 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 17.- Aprovació provisional de la revisió del Pla Especial 
d'Establiments de Pública Concurrència. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient incoat per a la Revisió del Pla Especial 
d'Establiments de Pública Concurrència de Cornellà de Llobregat. 
 



 Vist l'acord plenari de data 25 d'octubre de 1997 d'aprovació inicial 
de l'esmentat Pla  Especial així com la seva publicació en el B.O.P., en el 
D.O.G.i en el Periódico, per un període d'un mes, sense que durant aquest 
termini s'hagin produït al.legacions. 
 
 Atesos els informes emesos per la Secretària General i per la Cap 
del Departament Administratiu d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis. 
 
 Atesos els articles 84.2 i 47 del Reial Decret Legislatiu 1/92, de 26 
de juny pel qual s'aprova la refosa del text de la Llei de Règim del Sòl i 
Ordenació Urbana, article 60 i 77 del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de juliol, 
relatius als tràmits per procedir a l'aprovació dels Plans Especials. 
 
 Atesos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada per l'article 4 del Reial Decret 
Legislatiu 5/96, de 7 de juny, de mesures liberalitzadores en matèria de sòl i 
col.legis professionals, i els articles 50.2.c) i 112.3.k) de la Llei Municipal i de 
Règim Local 8/87, de 15 d'abril, relatius a les competències atribuïdes al Ple 
de la Corporació Local. 
 
 Atès que l'adopció de l'acord present és de competència plenària en 
virtut de la delegació conferida per l'Alcaldia, mitjançant Decret núm. 3404, de 
data 17 de juny de 1996, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 
 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar provisionalment la revisió del Pla Especial 
d'Establiments de Pública Concurrència de Cornellà de Llobregat.  
 
 Segon.- Ordenar la remissió de l'esmentat expedient, en el termini 
màxim d'un mes des de la data d'aprovació del present acord, a la Comissió 
d'Urbanisme de Barcelona, a efectes de la seva aprovació definitiva". 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 18.- Aprovació del conveni urbanístic per a l'execució de la 
unitat U.A. 1 del Pla Especial Almeda, a petició del senyor Jaime Ponsico 
Clop. 



 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'escrit presentat pel senyor Jaume Ponsico Clop, en data 14 
de novembre d'enguany, mitjançant el qual ofereix a aquest Ajuntament una 
proposta de conveni urbanístic previ a l'endegament de la promoció d'una 
modificació de la delimitació de la Unitat d'Actuació núm.1, continguda al Pla 
Especial Almeda de Cornellà de Llobregat. 
 
 Vist que el Pla Especial esmentat va ser aprovat definitivament en 
data 24 de gener de 1996 i que ja ha transcorregut el termini d'un any, previst 
per a l'execució, per compensació, de les Unitats d'Actuació delimitades, sense 
que la Unitat d'Actuació núm. 1 hagi iniciat el seu desenvolupament. 
 
 Atès que el Pla Especial del Sector Almeda delimita la Unitat 
d'Actuació núm. 1 amb l'objectiu d'ordenar el sostre del Pla General 
Metropolità de manera unitaria i d'acord amb les condicions del lloc i 
edificabilitat de les illes confinades del Pla Especial del Camp de l'Empedrat. 
 
 Atès que l'esmentada Unitat d'Actuació núm.1 abasta dues petites 
illes, definint l'emplaçament i mida de les edificacions en dues àrees 
paral_leles i independents, envoltades per espais viaris d'ús públic. 
 
 Atès que l'estructura de la propietat és ben diferent a cadascuna de 
les àrees Nord i Sud de la Unitat d'Actuació núm. 1, i que el Sr. Jaume 
Ponsico Clop és un dels dos propietaris dels terrenys ubicats a l'àrea nord, 
abastant la seva titularitat dominical el vuitanta set    per cent (87%) de la 
superfície de l'esmentada àrea, concretament  les finques de referència 
cadastral 3788202 i 3788203. 
 
 Atès que els objectius d'interes públic que pretén d'assolir el Pla 
Especial del Sector Almeda podrien aconseguir-se dividint l'actual Unitat 
d'Actuació núm. 1 en dues Unitats d'Actuació, la Nord i la Sud, i distribuint 
equitativament els beneficis i càrregues de l'ordenació en les dues Unitats 
d'Actuació proposades. 
 
 Atesos els informes favorables emesos per l'Assessor Jurídic de 
l'Area i per la Cap del Departament Administratiu d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis. 
 
 Atesos els articles 88 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de 
Règim Jurídic de les Administracions Públiques i del Procediment 
Administratiu Comú, 78 i següents i 168 del Decret Legislatiu 1/1990, de 12 
de juliol, pel qual s'aprova la refosa dels textos legals vigents a Catalunya en 
matèria Urbanística. 
 



 Atès que l'adopció del present acord és de competència plenària, en 
virtut de l'article 50.2.c.), en relació a la lletra a) del mateix article, de la Llei 
8/87, de 15 d'abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya, la Comissió 
d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar el text del conveni urbanístic entre el senyor 
Jaume Ponsico Clop, com a propietari del vuitanta-set per cent (87%) de la 
superfície de la projectada Unitat d'Actuació núm. 1 Nord, i l'Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat, per a la promoció del projecte de Modificació de la 
Unitat d'Actuació núm.1, amb la finalitat  de delimitar dues Unitat d'Actuació. 
 
 Segon.- Aprovar la minuta del conveni que figura com a annex del 
present acord. 
 
 Tercer.- Facultar a l'Alcalde-President d'aquesta Corporació, senyor 
José Montilla Aguilera, per a la signatura d'aquest conveni. 
 
 Quart.- L'efectivitat del present conveni resta condicionada a 
l'aprovació definitiva, per part de la Generalitat de Catalunya, del Pla que en 
ell es contempla. L'Ajuntament restarà eximit de tota responsabilitat derivada 
de la seva eventual denegació. 
 
 Cinquè.- Notificar el present acord al senyor Jaume Ponsico Clop". 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
         
 
 19.- Aprovació inicial de les obres de millora de la urbanització 
del carrer Buri, promogudes per  l'Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A. (EMDUCSA).  
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist el projecte d'obres de Millores de la urbanització del carrer 
Buri, redactat pel gerent d'Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de 
Cornellà, S.A. (EMDUCSA), l'arquitecte J.Antonio Marín Sánchez, amb un 



pressupost de vint-i-set milions set-centes seixanta mil quatre-centes quinze, 
I.V.A. inclòs, (27.760.415,- ptes.). 
 
 Atesos els informes favorables, emesos per l'Arquitecta 
Municipal/Cap del Departament Tècnic d'Urbanisme i Obres i per l'Assessor 
Jurídic de l'Area, obrants a l'expedient. 
 
 Vistos els articles 218, 219 i 264 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, 
Municipal i de Règim Local; articles 21 i 22 del Reglament d'Obres, Activitats i 
Serveis dels Ens Locals, aprovat per Decret núm. 179/95, de 13 de juny, així 
com la Llei 13/95, de 18 de maig, de Contractes de les Administracions 
Públiques; la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, Manteniment i 
Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar, inicialment, el projecte d'obres de Millores de la 
urbanització del carrer Buri, redactat pel gerent de l'Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A. (EMDUCSA), l'arquitecte J.Antonio 
Marín Sánchez, amb un pressupost de vint-i-set milions set-centes seixanta 
mil quatre-centes quinze, I.V.A. inclòs, (27.760.415,- ptes.). 
 
 Segon.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat projecte a informació 
pública mitjançant inserció d'edicte al Butlletí Oficial de la Província i al Diari 
Oficial de la Generalitat de Catalunya, pel període de trenta dies, així com al 
Butlletí d'Informació Municipal i al Tauler d'Anuncis de la Corporació, per tal 
que qui es consideri interessat pugui efectuar al.legacions i reclamacions. 
Transcorregut l'esmentat termini, sense que hagin recaigut reclamacions, el 
projecte s'entendrà definitivament aprovat. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord al Sr. José Antonio Marín 
Sánchez, en representació de l'Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà 
de Cornellà, S.A. (EMDUCSA)". 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 20.- Aprovació provisional del Pla Especial d'ampliació d'usos de 
la parcel.la d'equipaments E-4 del Pla Parcial Camp de l'Empedrat. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 



 
 
 "Vist l'expedient incoat per a l'aprovació del Pla Especial d'Ampliació 
d'Usos de la parcel.la E4 del Pla Parcial del Camp de l'Empedrat, de Cornellà 
de Llobregat. 
 
 Vist l'acord plenari de data 24 de juliol de 1997 d'aprovació inicial 
de l'esmentat Pla Especial així com la seva publicació en el B.O.P., D.O.G., el 
Periódico, en el tauler d'anuncis de la Coorporació i en el Butlletí d'Informació 
Municipal per un període d'un mes, sense que durant aquest termini s'hagin 
produït al.legacions. 
 
 Atesos els informes emesos per la Secretària General i per la Cap 
del Departament Administratiu d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis. 
 
 Atesos els articles 60 i 75 del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de juliol 
pel qual s'aprova la refosa del textos legals vigents a Catalunya, en matèria 
urbanistística. 
 
 Atesos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada per l'article 4 del Reial Decret 
Legislatiu 5/96, de 7 de juny, de mesures liberalitzadores en matèria de sòl i 
col.legis professionals, i els articles 50.2.c) i 112.3.k) de la Llei Municipal i de 
Règim Local 8/87, de 15 d'abril, relatius a les competències atribuïdes al Ple 
de la Corporació Local. 
 
 Atès que l'adopció de l'acord present és de competència plenària en 
virtut de la delegació conferida per l'Alcaldia, mitjançant Decret núm. 3404, de 
data 17 de juny de 1996, la Comissió Informativa d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar provisionalment el Pla Especial d'Ampliació 
d'Usos de la parcel.la E4 del Pla Parcial del Camp de l'Empedrat de  Cornellà 
de Llobregat.  
 
 Segon.- Ordenar la remissió de l'esmentat expedient, en el termini 
màxim d'un mes des de la data d'aprovació del present acord, a la Comissió 
d'Urbanisme de Barcelona, a efectes de la seva aprovació definitiva. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord els interessats, pel seu 
coneixement i efectes". 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 



Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
MOCIONS DELS GRUPS POLITICS MUNICIPALS 
 
 
 21.- Relativa al Projecte de Llei de la intervenció integral de 
l'Administració ambiental. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "El Govern de la Generalitat ha presentat al Parlament de Catalunya 
el projecte de Llei de la intervenció integral de l'administració ambiental. En 
aquests moments, els ajuntaments regulen les activitats amb el Reglament 
d'activitats molestes, insalubres, nocives i perilloses. Amb aquesta eina es pot 
garantir la convivència ciutadana i els elements de tranquil.litat, seguretat i 
higiene que tots desitgem. El paper municipal és bàsic tant per l'atorgament 
de la llicència, com pel control previ i "ex-post" del projecte de l'activitat, 
imposant en el seu cas, les possibles condicions tècniques correctores. 
 
 La proposta de la Generalitat té com a finalitat modificar 
substancialment l'actual règim. Quasi totes les activitats queden excloses de 
l'àmbit competencial municipal, provocant una indefensió, ja que es perd el 
principi de prevenció i es trenca el principi europeu de subsidiarietat. 
 
 Els municipis no podem acceptar la supressió de la llicència 
municipal d'activitats, ni que l'Administració de la Generalitat substitueixi els 
ajuntaments en una qüestió de tanta transcendència i sensibilitat veïnal. 
 
 Davant d'això, l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat,  
 

A C O R D A 
 
 Primer.- Manifestar el rebuig i desacord absolut amb el projecte de 
Llei de la intervenció integral de l'Administració ambiental, actualment en 
tramitació parlamentària, presentat pel Govern de la Generalitat de Catalunya. 
 
 Segon.- Sol.licitar al Govern de la Generalitat  i als grups 
parlamentaris del Parlament de Catalunya que modifiquin el projecte de Llei 
en el sentit següent: 
 
 a) Les sol.licituds de llicència per instal.lar una activitat es 
presentarà a l'ajuntament. 
 



 b) La resolució final en el procediment, amb l'atorgament de la 
llicència la dictarà l'ajuntament. 
 
 c) L'ajuntament ha d'autoritzar la posada en marxa de l'activitat, 
mantenint les competències de control, d'inspecció i de sanció. 
 
 d) Quan es recorri a entitas col.laboradores de l'administració, 
aquestes seran supervisades per l'ajuntament. 
 
 e) Les oficines municipals seran oficines  de gestió ambiental 
unificada. Es a dir,  l'ajuntament ha de ser la finestreta única en aquesta 
matèria. 
 
 f) La sol.licitud de qualificació urbanística serà un tràmit previ al 
procediment de legalització de qualsevol activitat. 
 
 g) Quan l'ajuntament no disposi de mitjans tècnics suficients per a 
la valoració de les incidències ambientals, podrà sol.licitar a les entitats 
supramunicipals els ajuts tècnics o financers necessaris. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord al Conseller de Medi Ambient, als 
grups parlamentaris del Parlament de Catalunya i a la Federació de Municipis 
de Catalunya". 
 
         
       Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, pren la paraula el Portaveu del Grup 
Municipal d'IC-Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, per manifestar que 
el seu grup donarà suport a aquesta Moció, perquè la proposta de Llei de la 
Generalitat, no sols és una laminació de les competències actuals dels  
Ajuntaments, sinó que a més tendeix a l'establiment d'un règim com molt poc 
control de les activitats. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que ara que es parla tant de 
descentralització, li sembla un absurd que es pretengui centralitzar aquest 
aspecte, quan els Ajuntaments són l'Administració més propera a aquesta 
problemàtica i és inadmissible que es pretengui buidar-los de competències. 
 
 A continuació intervé el Portaveu del Grup Municipal de CiU, senyor 
Antoni Cortada i Valls, per assenyalar que el seu grup votarà a favor de la 
Moció, tot i que es tracta d'un projecte de Llei en el debat del qual s'estan 
acceptant esmenes, per la qual cosa la considera prematura. 
 
 Tot seguit pren de nou la paraula el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per a, en relació amb la intervenció del Sr. Cortada, assenyalar que 
precissament per aquest motiu s'està discutint la Moció, perquè és el moment 
adequat. 



 
 Acte seguit intervé el Portaveu del Grup Socialista, senyor Antonio 
Balmón Arévalo, per manifestar que malgrat el títol del Projecte de Llei, l'únic 
que s'intervenen són les competències municipals.  
 
 A la vista del seu text, continua assenyalant el Sr. Balmón, es va 
demanar un informe jurídic per conèixer l'envergadura  del Projecte de Llei, i 
per això es fa aquesta proposta, en la que únicament es demanen coses que 
són molt raonables i en el moment oportú per a que els grups  del Parlament 
que hi estiguin d'acord la defenguin en el moment de discussió del Projecte de 
Llei, ja que es tracta d'una agressió a les competències municipals, quan els 
Ajuntaments són els que coneixen les realitats de la seva ciutat, i és prou 
raonable sol.licitar que es mantingui la situació com està fins ara. 
 
 Després d'això se sotmet a votació la Moció, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 22.- Sobre la Política d'Ocupació a Catalunya. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "Els municipis de Catalunya expressem la nostra satisfacció pel fet 
que el govern de la Generalitat de Catalunya ampliï les seves competències en 
matèria de polítiques actives d'ocupació a partir de l'1 de gener de 1998, la 
qual cosa possibilita, a l'hora que reclama, una política pròpia a Catalunya 
que doni caràcter integral al conjunt d'accions que es portin a terme en el 
camp de l'ocupació. 
 
 Entenem que això ha de comportar una reordenació de l'acció de 
govern de la Generalitat de Catalunya de manera que s’iniciï un procés de 
canvi en l'orientació, priorització, i manera de gestionar les polítiques de 
foment de l'ocupació a Catalunya. 
 
 Una política pública ha d'implicar a tots els agents públics que 
integren el territori. Aquest principi democràtic cal instaurar-lo en la pràctica 
quotidiana de l'actual govern de la Generalitat. L'articulació de les polítiques 
d'ocupació a Catalunya per part de la Generalitat oblida sistemàticament que 
els nivells d'administració actuant són tres: l'Estat central, la Generalitat, i les 
administracions locals. S'actua com si els poders públics només fossin de dos 
nivells, l'estatal i l'autonòmic, deixant fora de les decisions de política 
ocupacional a les administracions locals relegant-les a ser un més dels agents 
privats o públics que gestionen serveis i programes per a l'ocupació. 
 



 Els ajuntaments som administració pública, elegida 
democràticament i representem els ciutadans i ciutadanes dels nostres 
territoris. Per tant, no té raó de ser aquesta equiparació amb altres 
institucions privades o públiques. 
 
 Aquesta ha estat fins ara la política practicada des del Departament 
de Treball en àmbits tan capdals com la implementació del servei català de 
col.locació, la formació ocupacional, i el foment de noves iniciatives 
empresarials. 
 
 Les administracions locals que, des de mitjans dels 80 hem estat  
impulsors en la creació de serveis d'orientació i inserció professional, en la 
formulació de plans d'ocupació, en la realització de programes de formació, de 
foment de la cultura emprenedora, en la implementació d'observatoris de 
mercat de treball, instruments de diagnosi, de concertació i dinamització 
econòmica i social, treballant amb el consens dels agents socials, exigim un 
reconeixement, alhora que una integració efectiva, d'aquest compromís actiu 
en les polítiques d'ocupació a Catalunya.  Això ha d'implicar un reconeixement 
de l'administració local en el disseny, aprovació, i avaluació dels instruments i 
programes d'ocupació, amb transparència informativa a tots els nivells, 
especialment pel que fa a tots els operadors que intervenen a escala local. En 
definitiva ens hem implicat activament, ens hem corresponsabilitzat, i volem el 
reconeixement que en correspon. 
 
 Els municipis hem reivindicat històricament un major protagonisme 
de l'administració local en la implementació de les polítiques actives. 
L'administració local ha desplegat una important capacitat d'iniciativa en la 
instrumentació de mesures de dinamització econòmica i lluita contra l'atur i 
els seus efectes d'exclusió social. Per això considerem que ha arribat el 
moment d'avançar en la descentralització ampliant l'àmbit de gestió municipal. 
 
 Reclamem, doncs una continuitat en el procés de descentralització  
que no ha de ser només un canvi de titularitat sinó un apropament efectiu als 
asuaris i als territoris. 
 
 En aquest nou marc amb més competències autonòmiques en la 
gestió de les polítiques actives d'ocupació, la participació local no ha de 
comportar noves càrregues a l'endeutament municipal com a  conseqüència 
dels desequilibris econòmics dels comptes de la Generalitat. 
 
 En la mateixa perspectiva que s'ha reclamat una actitud clara i 
decidida per incloure els temes de l'ocupació en un lloc preferent en el procés 
de construcció europea, reiterem la nostra convicció que la participació dels 
ens locals a Catalunya en el disseny i gestió de les polítiques d'ocupació ha de 
trobar un marc de referència que superi el model aplicat en aquests anys pel 
Departament de Treball. 
 



 Per tant, les pròpies recomanacions de la Unió Europea apunten 
insistentment sobre la conveniència de reforçar el nivell local per al 
desenvolupament de polítiques més efectives per al foment de l'ocupació. 
 
 En conseqüència, els ajuntaments volem una participació en la 
gestió de les polítiques d'ocupació adeqüada i que no comporti cap retrocés i 
vagi més enllà del nivell d'implicació de què disposem a 31 de desembre de 
1997. 
 

EN RESUM 
 
 El caràcter de poder públic de l'administració local, la major 
eficiència i eficàcia de la descentralització, i la tendència a Europa conformen 
un plec d'arguments contundents per declarar  la voluntat dels governs locals 
que el Govern de la Generalitat de Catalunya avançi en la difinició d'un nou 
model de polítiques d'ocupació a Catalunya desplegades integralment i de 
forma descentralitzada integrant, i no excloent, a l'administració local. 
 
 Així mateix, considerem que aquest nou marc competencial a 
Catalunya, que converteix a la Generalitat de Catalunya en administració 
única en matèria d'ocupació, exigeix  també del Govern de la Generalitat 
trobar punts d'actuació comuns amb els agents socials per tal d'establir 
propostes de solucions per a la creació de treball de qualitat i disminució de 
l'atur. 
 
 Per aquests motius, els grups municipals proposem al Ple Municipal 
l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 - Establir un procés de converses al més alt nivell amb el Govern de 
la Generalitat amb la finalitat d'arribar a un acord marc que fixi les línies de 
participació de l'administració local en la implementació de la política 
ocupacional a Catalunya, especialment pel que fa a la formació ocupacional i a 
les polítiques actives d'ocupació. 
 
 - Recolçar la proposta dels sindicats UGT i CCOO entorn als temes 
plantejats en el PACTE PER A L'OCUPACIO, i donar suport a les mesures que 
es portin a terme per tal d'assolir un procés de negociació que permeti garantir 
els objectius establerts en el Pacte. 
 
 - Traslladar la declaració al President de la Generalitat de 
Catalunya, al Consell Executiu de la Generalitat de Catalunya, al Conseller de 
Treball, als grups parlamentaris del Parlament de Catalunya, i als agents 
empresarials i sindicals". 
         
 



 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, pren la paraula el Portaveu del Grup 
Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que té entès 
que el Govern espanyol ha signat el document i per tant s'ha fet allò que 
s'havia de fer, en la mesura en què el nostre President ha defensat allò que 
interessava a Espanya, no al seu partit. 
 
 Seguidament pren la paraula novament el Sr. Alcalde, per 
assenyalar, en relació amb la intervenció anterior, que en aquesta Moció no es 
planteja concretament aquest aspecte. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC-
Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, per manifestar que el seu grup 
donarà suport a la Moció perquè, com altres, pensen que es tracta d'un tema 
prioritari en la nostra societat, tant espanyola com catalana, i estan 
convençuts de què encara que no es pot fer de forma màgica, es poden cercar 
fórmules per a millorar el tema. En aquest aspecte, continua assenyalant el 
Sr. Prieto, els Ajuntaments tenim un paper a representar molt més important 
que el que se'ns reconeix, ja que una bona part de la problemàtica d'accés al 
treball està condicionada per una inadequació o incompetència de les 
polítiques de suport al ciutadà en la recerca de treball, i, si hi ha concertació, 
em aquesta labor podem jugar un bon paper. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, senyor Antoni Cortada i Valls, per manifestar que el seu grup també 
donarà suport a la Moció. 
 
 A continuació intervé el Regidor del Grup Municipal d'IC-EV, senyor 
Ignacio Florez Barrón, que també manifesta el seu acord amb el contingut 
d'aquesta proposta, encara que creu que hauria d'anar fins i tot més enllà, tot 
i ser un pas endavant, perquè, al seu parer, el que ha passat a Luxemburg no 
és qualsevol cosa, ja que li sembla lamentable que el Govern espanyol sigui 
l'únic que no ha signat, com han fet els altres, l'esmentat document, doncs 
s'han de canviar les polítiques econòmiques i no hi ha prou amb adoptar 
principis de voluntats. 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor del Grup Socialista, senyor 
José Luís Morlanes Galindo, per assenyalar que en tota Europa hi ha un 
important debat sobre aquest tema, perquè les polítiques dels darrers quinze 
anys no han solucionat el problema de l'atur. A Catalunya, continua 
assenyalant el Sr. Morlanes, encara és més dramàtic, perquè té les taxes 
d'ocupació més baixes d'Europa, la qual cosa aconsella fer un esforç 
addicional i crear llocs de treball, assenyalant a continuació la seva convicció 
de què el temps farà que, tant el Govern espanyol com el Govern català, donin 
suport a les propostes de Luxemburg, especialment quan el Govern català 
tindrà d'aquí a pocs temps totes les competències d'acompanyament a la 
creació de treball. 
 



 Finalment, el Sr. Morlanes assenyala que sembla que a 
l'Administració Central els hi sobrin els ajuts, per això es presenta la Moció, ja 
que el seu grup creu que en els temes de treball, falten fets i sobren paraules, i 
tots els ajuts possibles són bones. 
 
 Després d'això se sotmet a votació la Moció, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 23.- Referent al baixador de la Renfe a Sant Ildefons. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 "Considerem que les instal.lacions del baixador de la RENFE al barri 
de Sant Ildefons poden donar un important servei a uns potencials 30.000 
usuaris i en canvi resten tancades i infrautilitzades. 
 
 Considerem que el servei de rodalies de RENFE és un mitjà de 
transport net i ràpid que pot interconectar millor alguns barris de Cornellà 
amb altres poblacions del Baix Llobregat, on no hi ha metro, i del Barcelonès. 
 
 Considerem que la remodelació que actualment s'està fent dels 
voltants del propi baixador poden contribuir positivament a fer més atractiu i 
segur l'apropament al servei de RENFE, al contrari que abans, quan l'accès era 
tortuós i insegur. 
 
 Considerem que l'alta densitat de població del barri de Sant Ildefons 
mereix i necessita d'aquest transport públic. 
 
 Per tots aquets motius els Grups Municipals voten favorablement la 
reobertura del baixador de RENFE de Sant Ildefons, i un increment de la 
frecuència de les parades en aquest baixador, per tal que l'Ajuntament iniciï 
els contactes amb l'empresa ferroviària amb l'esmentada finalitat". 
 
         
       Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, senyor Antoni Cortada i Valls, pren la 
paraula el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, per manifestar que és bàsic 
que també parin més trens. 
 
 Després d'això se sotmet a votació la Moció, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 



 
 24.- Precs i preguntes. 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per a, en relació amb alguns acords adoptats 
per la Comissió de Govern d'aquest Ajuntament, sol.licitar una breu 
informació al voltant dels temes següents: 
 
 a) Si la subvenció que s'ha atorgat a l'Empresa Municipal de 
Promoció Econòmica de Cornellà, Societat Anònima (PRECSA), de milió i mig 
de pessetes, per a la Fira Comercial, és per a la que ja s'ha celebrat, contestant 
sobre això el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, de forma afirmativa. 
 
 b) Perquè es dóna una subvenció de cent-cinquanta mil pessetes al 
Sr. Octavio Cabell, i si es tracta d'una entitat o d'un particular?, contestant 
sobre això el Regidor-Delegat de l'Area de Serveis a la Persona, senyor Vicenç 
Badenes i Teixidó, que és un particular que ha escrit un llibre. 
 
 c) Si s'ha encarregat ja el contracte per fer un estudi sobre la 
televisió local. 
 
 d) S'ha atorgat una subvenció de cinc milions de pessetes per al 
foment del comerç, la qual cosa, al seu parer, queda molt lluny dels quaranta-
vuit milions que fa dos anys es van concedir.  
 
 Així mateix el senyor Rosas manifesta a continuació que, en relació 
amb el Butlletí d'Informació Municipal, es produeix un intervencionisme 
flagrant que ens recorda la situació de fa dos anys, en la que quan es lliuraven 
per part dels Grups de l'oposició els seus articles, passaven un estudi previ 
abans de ser publicats.  
 
 Prova d'això, continua dient el Sr. Rosas,  és que va presentar un 
article per a ser publicat a la passada edició del Butlletí, i va ser contestat per 
l'Equip de Govern en el mateix exemplar, la qual cosa suposa una 
discriminació, quan, al seu parer, tots haurien de tenir la mateixa oportunitat 
de conèixer el contingut dels articles alhora.  
 
 Per tot això proposa que ens subjectem a una regla, de manera que 
ningú llegeixi primer els articles d'opinió dels altres grups, ni es contestin en el 
mateix Butlletí d'informació esmenant la plana, com s'ha fet amb el seu. 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per a, en relació amb la pregunta realitzada pel senyor Rosas 
respecte de l'estudi de la Televisió Local, informar que s'ha encarregat un 
estudi tècnic per veure si s'ha de posar un repetidor, en quina situació etc., no 
per fer una programació, i això perquè al seu dia vam concórrer a la 



convocatòria de concessions que va realitzar la Generalitat i que encara està 
pendent de resoldre. 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor-Delegat de l'Area de Treball 
i Comerç, senyor Ciriaco Hidalgo Salgado, per a, en relació amb la intervenció 
del senyor Rosas, manifestar que li sorprèn que no es conegui el tema dels 
ajuts al comerç, quan s'ha informat reiteradament d'ells.  
 
 Aquest any, continua manifestant el Sr. Hidalgo,  s'han 
subvencionat no sols els cinc milions a la línia de crèdit que permetrà realitzar 
una inversió de molts més, sinó també 12.800.0000,- pessetes, per 
subvencionar activitats de les Associacions Comercials i les Juntes dels 
Mercats Municipals, hi ha previst la realització d'un estudi d'hàbits de compra 
així com d'eixos de centralitat comercial, com a elements que serveixin per al 
futur Pla de Comerç de la Ciutat, al qual es destinaran més de 10.000.000,- de 
pessetes, se subvenciona el consum que genera l'enllumenat nadalenc que 
puja a més de 20.000.000,- de pessetes, es destinen més de 25.000.000,- de 
pessetes a reparacions i adequacions en els mercats municipals, la qual cosa 
fa un total de  més de 80.000.000,- de pessetes, xifra que si bé pot ser insufi-
cient, evidentment és bastant més que les ajudes que destinen altres 
Administracions, ja que es va demanar una subvenció a l'Estat per al comerç 
de la Ciutat i altra a la Generalitat: el primer no va respondre i la segona ha 
donat un ajut de cinc-centes mil pessetes per fer una conferència i per elabo-
rar un logo del comerç de la Ciutat. 
 
 A continuació intervé el portaveu del Grup Socialista, senyor 
Antonio Balmón Arévalo per a, en relació amb la queixa del senyor Rosas sobre 
els articles d'opinió en el Butlletí d'Informació Municipal, manifestar que això 
no ha ocorregut, ja que no és la primera vegada que es manté una relació 
epistolar a través del Butlletí Municipal amb els articles d'opinió de diferents 
Grups Polítics, i sempre han estat contestats a l'article següent, aclarint a 
continuació que l'article del Grup Socialista que es publica en aquest número, 
no es refereix a l'article del portaveu del PP, perquè mai s'ha utilitzat aquest 
mètode. 
 
 A continuació pren la paraula el Regidor del Grup Municipal d'IC-
EV, senyor Ignacio Florez Barrón, per assenyalar, en relació amb els vint 
milions d'ajuts a l'enllumenat del comerç, que hi ha diferents Associacions de 
comerciants que tenen un tracte diferent, ja que hi ha Associacions com la de 
Puga que exigeix diners als seus associats, contestant sobre això el Regidor-
Delegat de l'Area de Treball i Comerç, senyor Ciriaco Hidalgo Salgado, que els 
vint milions són de consums, i dels ajuts que l'Ajuntament dóna a cada 
entitat, aquesta prioritza les seves inversions en funció de les activitats que 
tenen programades. 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor del Grup Municipal d'IC-
EV, senyor Ignacio Florez Barrón, per manifestar que fa un any va preguntar 
per escrit als regidors de Treball i d'Obres, que és el que passava amb el 



comerç respecte de la problemàtica dels embalatges per l'època de Nadal, que 
es llencen de qualsevol manera i fins i tot en els contenidors. En aquell 
moment se li va contestar que s'estaven emprenent accions i no ha tornat a 
saber res més.  
 
 Per això, continua manifestant el Sr. Florez, en quant a aquesta 
problemàtica, i en concret a la crema de contenidors, recorda el Pla de Residus 
de LEGMA, que planteja que es faci la recollida amb contenidors adequats en 
les porteries, en els comerços i altres llocs ja que l'objecte d'augmentar la 
recollida de paper, és acabar amb els efectes indirectes de brutícia i 
d'encariment de la recollida d'escombraries i reduir en un important grau la 
crema de contenidors, especialment quan hi ha municipis que han posat en 
marxa acords de recollida en els propis comerços. 
 
 Per tot això el Sr. Flores pregunta si la partida prevista en el 
contracte d'escombraries domiciliàries, per realitzar campanyes d'educació als 
ciutadans, d'uns vuit milions de pessetes, s'ha invertit i com s'ha invertit, o si 
es destinarà a l'any 1998, contestant sobre això el Regidor-Delegat de l'Area 
d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, que 
d'aquesta partida, que és superior a vuit milions de pessetes, una part es va 
utilitzar a l'inici de la vigència del contracte, al realitzar la campanya sobre el 
canvi del sistema, i una altra part s'està negociant amb l'empresa la seva 
ampliació, per destinar-la a la campanya "Cornellà Ciutat Sostenible", que 
s'està dissenyant i que requereix la coordinació de diferents departaments de 
l'Ajuntament.  
 
 Quan aquesta campanya estigui dissenyada, continua manifestant 
el senyor Martinez, es passarà a la Comissió Informativa d'Obres i a la de 
Serveis a la Persona, així com a la Junta de Portaveus. 
 
 Pel que fa referència a les noves polítiques realitzades pels 
Ajuntaments, assenyala el Sr. Martínez, no són els Ajuntaments els que han 
muntat aquestes campanyes, sinó l'Area Metropolitana, que va seleccionar uns 
municipis pilots per veure el resultat que es desprendria d'aquest nou sistema 
de recollida dels embalatges en el propi comerç, ja que ignoren el que els hi 
costarà. Quan se sàpiguen els resultats, o bé s’ampliarà a la resta dels 
Ajuntaments, o s’anul·larà per no ser rendible. En qualsevol cas, al seu parer, 
no pot ser que haguem de recollir tot a cada casa, doncs també els ciutadans 
han d'estar per la política del reciclatge. 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor-Delegat de l'Area de Treball 
i Comerç, senyor Ciriaco Hidalgo Salgado  per a, en relació amb aquest tema, 
manifestar que la queixa que va fer l'any passat el senyor Florez es va fer 
arribar als comerciants i es va adoptar amb ells un compromís perquè 
recomanessin als seus socis que dipositessin aquests embalatges en 
contenidors habilitats a l'efecte, fins i tot es va parlar amb Urbanisme de 
concentrar-los en un lloc concret. 
 



 Finalment, en relació amb aquest tema, intervé novament el 
Regidor-Delegat de l'Area d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, senyor 
Antonio Martínez Flor, per senyalar que d'aquesta problemàtica es va fer 
també un seguiment per part dels inspectors respecte de l'actuació dels 
comerços i s'han imposat sancions. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, senyor Antoni Cortada i Valls, per assenyalar que al mes de juliol va fer 
un any que es va aprovar una moció relativa a l’impagament per part de la 
Generalitat de les subvencions concedides, en relació amb la qual cosa 
pregunta com està i que subvencions rebem. 
 
 Finalment intervé el Regidor del Grup Municipal del PP, senyor 
Francisco Sánchez Granada, per preguntar si hi ha alguna possibilitat  
d'eradicar les llancetes que aguanten les cintes plàstiques, perquè és molt 
perillós pels infants, i encara hi ha a la plaça de Catalunya, contestant sobre 
això el senyor Martinez Flor, que es mirarà, però que normalment es 
col·loquen  en forma de bastó, precisament per evitar aquest perill. 
 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint-i-una hores i trenta minuts, 
signant la present acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària 
General, que ho certifico. 
 
 
 


